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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló a lejárt határideíő határozatok végrehajtásáról és a két testületi ülés�
között történt fontosabb eseményekről�
Előadó: Rabb Győzőné polgármester

r

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Rabb Győzőné polgármester ������	�*�;�0����2�&����B����J�	>	��� 40 �/�<�	����	��*������	�
����	�		�� � B0�� �����	� ��� I����� 1����� -	&�/��� ����0����� �����	� <��� ;������*� 	���//�� ��
����������-	&����0��� �I�$��#��	������������	������		��������	�		��������/�<�	*����	�������	�����
������� -������	�����	���� � B���� �8���� ����	�		��� ��� 500 �/� ������&�����	� �� ���/�����	/��*� ��	�
���0�	/�� "-	�		� ��� �� �#���� � B�	� �� &���"���������	� �� ����0��� 2�0��������0��	� �������	���
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Április- 3, napján a képviselő-testület Pintér Gábor képviselő és családja meghívására 
Balatonendréden volt kapcsolatépítő tréningen. Nagyon jól sikerült ez a nap, mindenki jól 
érezte magát. Megköszönte a Pintér családnak a meghívását.
A Baranya megyei Önkormányzattal a pályázatokkal kapcsolatban megtartották az 
egyeztetést. Akkor még első helyre került a védőnői pályázat az Arad u. 1. szám alatt. Itt 
május 4. a beadási határidő. Ez a pályázat az egészségügyi alapellátás című pályázatban most 
nem lesz beadva, mert sokkal nagyobb horderejű pályázatként az energetikai pályázatba 
fogják beadni az ősz folyamán. A fogorvosi rendelő kialakítása maradt Ennek május 4. a 
beadási határideje. Erre elkészítette az Investmen Kft. a műszaki tervet.
Az energetikai pályázatnál szó volt a középiskola és a Dózsa Gy. u. 33. szám alatti 
épületekről, hogy erre is beadják a pályázatot. Kiderült sajnos, hogy erre nem tudják így 
beadni a pályázatot. A középiskolára be lehet adni a pályázatot, ennek a beadási határideje 
szeptember 30. A Pécsi Szakképzési Centrumtól be kell kérni egy hozzájárulási nyilatkozatot, 
ami alapján ott ez az oktatási tevékenység folytatódni fog.
A szociális alapellátás, az idősek napközi otthonos ellátását az energetikai pályázatba fogják 
betenni. A csapadékvíz elvezetési pályázatnak a beadási határideje július 29.
Mecsek-Dráva társulási ülésre kapott meghívást, melyen részt vett április 4-én. Elhangzott, 
hogy nagyon sok önkormányzatnak van tartozása, a felszólításokat majd kiküldik az érintett 
önkormányzatoknak. Állítólag a tartozásokra pályázni lehet. Az általuk küldött anyagban 
szerepelt a kisüzemek között Oroszló is. Megkérdezte személyesen, hogy mikor indul el a 
telep. Azt mondták, hogy lezárult a projekt, de igazából ez a Dél-Komhoz tartozik, de 
részükről nem volt ott szakember, aki érdemben tudott volna választ adni.
A tűzoltóörssei kapcsolatban elmondta, hogy az ivóvíz kiváltását kérték a DRV Zrt-től. A 
rekonstrukciós keret terhére meg tudnák csináltatni mindezt, de eddig még nem kaptak 
választ. Április 29-én fog Nagy Lajos László pénzügyi irodavezetővel Siófokra menni a DRV 
Zrt. ülésére, ahol a vízmű vagyonról is többek között szó lesz. Az építési engedély már meg 
van  ̂napokon, belül elindul a közbeszerzés.
Pécsváradon Koszorús Tímea aljegyzővel közösen voltak egy foglalkoztatással kapcsolatos 
projekt tájékoztatóján. Ezt a rendezvényt a Kormányhivatal kezdeményezte. Elsősorban a 
vállalkozókat várták volna, de nem voltak sokan. A rendezvényen három járási hivatal 
képviseltette magát. A rendezvényt Dr. Horváth Zoltán hivatalvezető úr nyitotta meg, de 
felszólalt Dr. Karakán Béla hegyháti járási hivatalvezető is.
Április 11-én levelet kapott a TÖOSZ-tóL melyben értesítették, hogy a testület javaslatára a 
szövetség Dr. Kajdon Béla jegyző részére a Tűzzománc Emlékplakett kitüntetést odaítélte. 
Április 21-én voltak Veszprémben közösen, ahol ezt a kitüntetést jegyző úr átvehette. 
Véleménye szerint jegyző úr 26 évnyi munkássága során megérdemelte ezt a kitüntetést. 
Ebben az évben ilyen kitüntetést 3 személy kapott. A maga és a képviselő-testület nevében 
ismételten gratulált jegyző urnák a kitüntetése alkalmából.
Bregó Jánossal már egyeztetett a megvásárolandó eszközökkel kapcsolatban, de még nem 
kapott végleges választ.
A Dózsa u. 12. szám alatti lakással kapcsolatban megtörtént az értékbecslés. Ami ajánlatot 
Magyari János tett az megfelel az értékbecslés által számított árnak.
Ebben az évben is kaptak felhívást a szúnyogirtásra. a tavalyi évben is ők végezték a 
szúnyogirtást. A tavalyi évben kb. 50 eFt-ba került, most is megrendelik majd.
A Sásdi Család- és Gyermeki óléti Központnak van egy kérelme, mely szerint a 2016. évben 
szervezett napközis táborhoz kémek az önkormányzattól hozzájárulást. A Pénzügyi, 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság ülésén megtárgyalták. A kérelem lényege, hogy a 
központ nyári napközis tábort szervezne az itt élő általános iskolások részére, főleg olyan 
gyermekek részére, aki az iskolában tehetségesek.
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A másik pályázat a vidékfejlesztési alapból, ez a pályázat kétséges. Két dologról 
beszélhetnek. Az egyik, hogy a tulajdoni lap szerint be van jegyezve mind a két lakásra az, 
hogy ezek lakások. Az önkormányzati lakások felújítását ez a projekt, amit az önkormányzat 
választott, ez az utcaképet meghatározó homlokzat felújítása, ebbe ez nem fér bele. Arról kell 
meggyőzni az elbírálókat, hogy ennek nem ez a funkciója, hanem egészen más funkciója van 
és közösségi célokat szolgál. A másik probléma, hogy az esélyegyenlőségi feltételeknek meg 
kell hogy feleljen az ingatlan, ez azt jelenti, hogy legyen akadálymentes bejárata és 
akadálymentes WC-je. Ezek nélkül nincs közösségi tér ma már. Erre viszont 3.200 eFt-os 
költségvetést készítettek, amit vagy befogad a pályázat vagy nem. Az önkormányzat beteszi, 
hogy szükséges a beruházáshoz, de nem ez a fő hangsúly, hanem a külső homlokzat 
felújítására és az ehhez kapcsolódó belső járulékos költségek, melyek a belső nyílászárók 
cseréje. Ez kb. bruttó 35-40 mFt között van, ennek kell az 5 %-át összetenni. A veszély 
fennállhat, hogy esetleg az akadálymentes bejáratot, wc-t kiszedik és azt az önkormányzatnak 
kell megcsinálnia. A nevezett lakásoknak a funkciója teljesen megváltozott, hiszen jelenleg a 
Faodú Egyesület használja. De ideköltözik majd a Polgárőr Egyesület és a Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat is. Jelen pillanatban festés alatt vannak a helyiségek. A Polgárőr Egyesület 
vezetőjével és a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökével május közepén közös szemlét 
tartanának. A tervek szerint mindketten május végével beköltözhetnek. Ami gondot okozhat, 
hogy bútor van, csak székek nincsenek. Valószínű az nemzetiségi önkormányzatnak 
szükséges lesz székek vásárlása.

Rabb Gvőzőné polgármester elmondta, hogy a vízitársulatnál, ha lesznek székek és 
használhatók, akkor majd abból adnak részükre.

Székely Szilárd településfejlesztési tanácsnok elmondta, hogy a hétvégén Antal Attila több 
okból panaszt tett nála. Észrevételezte, hogy Búzás Jánosné a Hömyék 40/A. szám alatti 
ingatlanból kiköltözött, ezen lakás előtt méteres gaz áll.

Pál Csaba képviselő elmondta, hogy a fekvőrendőrt is meg kellene csinálni.

Székely Szilárd településfejlesztési tanácsnok elmondta, amit még megjegyzett Antal Attila, 
hogy Hömyék felé a bekötő útnál ott vannak a régi vasbeton oszlopok funkció nélkül, ezt 
onnét ki kellene venni és elvinni.

Pr. Jusztinger János alpolgármester elmondta, hogy ő ezeket a dolgokat már korábban is 
említette.

Székely Szilárd településfejlesztési tanácsnok elmondta, hogy többször megkereste már őt 
és más képviselőket is Czirkelbach Árpád Sásd, Jókai utcai lakos árok ügyben.

Rabb Győzőné polgármester tudja miről van szó, a kft. elkezdi gyártani az elemeket és 
megcsinálják az árkot.

Hausmann Mária képviselő elmondta, hogy a Bohnert néni és a Kismándor Gyula háza 
előtt, ami a Pásztorház melletti terület, nagy a gaz, ezzel is valamit csinálni kellene.
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�������������������������� elmondta, hogy Orbán Éva vezetésével szociális ellátó központ 
működik, ott dolgoznak társadalmi segítők, akik például a fűkaszálásban, fűnyírásban tudnak 
segíteni, őket kell keresni ilyen ügyben. Idősekhez kimennek és segítenek nekik jelképes 
összegért.

�!����� ������ ����!����� tájékoztatta a testületet, hogy őt is szintén Antal Attila hömyéki 
lakos megkereste, mely szerint esőzéskor az átereszek nem engedik át a vizet. Ezt 
mindenképpen meg kellene csinálni, mert ez probléma.

����� �������� ������������� elmondta, hogy ezek már hosszú évek problémái. Elmondta, 
hogy a felmerült problémákkal kapcsolatban Merk Zsolt ügyvezetővel beszélni fog.

���� ���������!����� elmondta, hogy a temetőhöz, ahogy kanyarodnak be, ott is van egy nagy 
füves terület, amit kaszálni kellene, hiszen az véleménye szerint közterület.

1�������1�!���&����������+�)�������!�����-����� a GYEP programmal kapcsolatban elmondta, 
hogy nem két év van rá. Nagy Szilvia is jelen volt az ülést megelőzően tartott bizottsági 
ülésen, ahol elmondta, hogy nem két év múlva kell beadni. A megvalósítást minél előbb meg 
kell kezdeni. Ha el tudnák érni, hogy augusztusra teljesen hiánypótolt dokumentumot 
beadnának, az nagyon jó lenne, ahhoz viszont júniusban be kell adni az előzetes 
megvalósíthatósági tanulmányt. Ehhez már nagyon sok dokumentum, nagyon sok humánerő 
rendelkezésre áll. Az érdekeltek nagy része ugyanaz, akik az előző programban részt vettek. 
Nem lett több oktatási intézmény és költségvetési szerv a térségben, csak kevesebb, akik részt 
vettek benne. Az elképzeléseiket gyorsan meg tudják fogalmazni, mert mögöttük van több 
mint hároméves lebonyolított program. Nagyon komoly tapasztalataik vannak, azok a 
dokumentumok, illetve azok a programok, amik megvalósultak benne, jól dokumentáltak. Ha 
módosítani szeretnének benne, arra van lehetőség. A keret látszólag többnek tűnik, de sajnos 
kevesebb lesz, mert a program 5 éves. Az előkészítéseket, egyeztetéseket hamar le tudják 
bonyolítani, mert van egy jó csapat, akik tudnak dolgozni. Az előkészítésre nagyon oda kell 
figyelni, emiatt hamar be lehet nyújtani. Az első lépés megvalósíthatósági tanulmány 
elkészítése, annak a tartalmát a felhívás elég részletesen kimondja. Véleménye szerint el lehet 
készíteni júniusig a dokumentumot, nem kell hozzá két év. Nem a pályázatról beszél, hanem a 
megvalósíthatóságról. Hiánypótlást követően augusztus 1-el első bírálati ciklus kezdetére 
hiánypótolt formailag teljes dokumentumot tudnának benyújtani és az oktatási intézmények, 
akik váiják a programot minél előbb, el tudnák kezdeni jövő év elejével, ami az értékeléshez 
szükséges. Ezért is hívja fel a figyelmet, a bizottság is ezért ült össze. Nem kell megijedni a 
programtól, hiszen tudják, hogy mi van benne.

2�#� 3�!&��� '���� )������ elmondta, arról van szó, hogy a pályázatot megfelelően 
megalapozottan kell előkészíteni, nem szabad elkapkodni. Ezt a megvalósíthatósági 
tanulmányt nagyon komoly nyilvános vitán kell végig vinni. Erre idő kell, hogy minden 
résztvevővel megvitassák.

1�������1�!���&����������+�)�������!�����-����� ő sem azt mondta, hogy kapkodni kell, mert 
akik várják a programot, ők sem elkapkodni akarták, hanem várják a szakembereket.
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Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testulete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzatának

4/2016. (V.05.) számú önkormányzati rendelete

Sásd Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (DI.06.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

3,/ Sásd Város Önkormányzata 2015. évi zárszámadási rendeletének elfogadása 
Előadó: Rabb Győzőné polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető
r

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv nxetlékietekéitt csatolva.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy az ezzel kapcsolatos írásos 
anyagot is mindenki kézhez kapta. A bizottság megtárgyalta a napirendi pontot. Először a 
mérleget emelte ki, ez a 21. számú melléklet, 1 milliárd 614 mFt-os a mérlegük. Ez közel 400 
mFt-os emelkedést jelent. Ennek fő domináns része a KEOP-os pályázat bedolgozása. A 
pénzkészletük majdnem 30 mFt-tal csökkent, ugyanakkor az eszközoldalon más változást az 
értékcsökkenés jelentett. Ezt azért emelte ki, mert közvetlenül a mérlegzárási időpontjuk 
január 1-vel a múltkori testületi ülésen elhangzott, hogy a viziközmű vagyon újraértékelést át 
kell vezetni a mérlegükön. Új melléklet, hogy a pénzmaradvány helyett maradványról 
beszélnek, illetve eredménykimutatást kell kimutatni. Ez az első olyan évük, ahol nemcsak a 
tárgyi, hanem az előző időszak évéről is tudnak beszélni és össze lehet hasonlítani. A lényeg a 
mérleg szerinti eredményük 86 mFt-ról plusz 400 mFt-ra emelkedett, ennek az ivóvizes 
pályázat a mérlegre gyakorolt hatása jelentkezik. A maradványnál 84.861 eFt-os összevont 
maradvánnyal számolhatnak, ugyanakkor ennek a módosított összegei, amivel egy szabad 
pénzmaradványhoz elérhetnek akkorák, hogy nem tudnak szabad pénzmaradványt tervezni, 
mint a fejlesztési kiadásoknál, mint a működési kiadásoknál. Olyan kötelezettségek vannak, 
amik tervezve vannak a költségvetésben, melyek bőven meghaladják ezt a 
maradványösszeget. 56 mFt körüli a fejlesztési kötelezettség. A működésnél szintén találnak 
ilyen tételeket, illetve ami kiemelendő a szállítói kötelezettségek betervezése mind az AMK- 
nál, mind az önkormányzatnál, ami az év végi állománya 23 mFt volt. Összességében 1 
milliárd 48L505 eFt kiadással szemben áll l  milliárd 566367 eFt-os bevéteL Ennek az 
eredménye a 84.861 eFt. Ennek a felosztása működésre 1 milliárd 23 eFt-os bevétel és 947 
mFt-os kiadás van. A 84 mFt-ból 79 mFt-os maradvány a működésnél jelentkezett. Ez 
köszönhető a 2015. évben tervezett pénzmaradványnak, amit a korábbi évek maradványai is 
megalapoztak. A fejlesztésnél 545.532 eFt-os módosított főösszegek állnak egymással 
szemben majdnem 6 mFt-os bevétel többlettel. A fejlesztések megvalósulását az 5,sz. 
melléklet tartalmazza. A 8. sz. mellékletben találhatók a működési bevételek. Eredeti 
előirányzatban 90 mFt-os adóbevételt terveztek, ami jelentősen túl teljesült, 119 mFt-ra 
emelkedett, ennek többsége az iparűzési adóból teljesült. Ennek a felhasználása a rendelet 
szöveges részében is megtalálható. Ennek a beszámolási részénél kiemelendő a szociális 
kiadások finanszírozása, illetve ebben jelentős tételt az államnak terhelten visszafizetnek.
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Fái Csaba a Pénzügyi, Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság elnöke, képviselő 
elmondta, hogy a városgazdálkodás stabilnak mondható, ez nagyon lényeges dolog. Némi kis 
tartalékok vannak, de óvatosan kell gazdálkodni. Az iparűzési adó egy részét a szociális 
szférára vissza kell fordítani.

����� �������� ������������� javasolta, hogy az írásban kiadott rendelet tervezetet fogadja 
el.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, kérdése, hozzászólása?

Miután más javaslat, kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

1��&�;�����<���������������  

0$:/">#�?;#/0#@�����8�	�����������!����&�����  

1��&�;�����<�������������:/"0#���!���������&����(�  

?������&��������)�����	�������)������	�������������������-�������#@

. J � ,��������-!��!��������������&���!�����������(��������������������(����(�(� ���&����  
�(&��*�����?�	�-��&�!����&����!�&*)�����������@
,���&(��3�����8��9*������)�����

�

*������!�������)���������)������	�������������������-�������#

3�����8�� 9*���� ��)������ elmondta, megnézte a megyében működő bölcsődék gondozási 
díjait. A magánbölcsődéknél akár 10 eFt és feletti összeg is lehet a gondozási díj, de az 
önkormányzati fenntartású bölcsődéknél nem ilyen összegű a gondozási díj. A sásdi 
önkormányzat által betervezett 6 eFt magasnak számít, tehát a napi 300,-Ft-os díj működik 
pld. Szentlőríncen, működik 25ö,-Ft-ban Pécsen, de Komlón pfd. 100,-Ft a napi térítési díj. 
Személy szerint javasolná, hogy lehet Sásdon magas lesz a térítési díj, de adják meg azt a 
kedvezményt, hogy csak a ténylegesen igénybevett bölcsődei napokon kelljen a szülőnek 
megfizetni a díjat. Erre a jogszabály lehetőséget ad.

ürvatd Péter kulturális tanácsnok megkérdezte van-e arra esély, hogy valaki behatja a 
gyereket és nem viszi el a bölcsődébe?

3�����8�� 9*���� ��)������ elmondta, nem hinné, hiszen a szülő azért szeretné vinni a 
gyermekét a bölcsődébe, mert dolgozni szeretne visszamenni.

����  ����� ����!����� véleménye szerint legyen 200,-Ft/nap a térítési díj, így kb. 4000,-Ft 
lenne a díj.



��

����!&��������5��5���!�D�����-����� ����������������	�&������0�������������	���������<���	�� 

����� �������� ������������� "������	�*� ;�0�� ���8���/��� �����		� �������	�	������	�	�<�0��"��
�� 

2�0������	�����>����������������"������	�*��������*�;������'����?

2�-	��� ���� "������	*� ������*� ;������'���� ���� ;��0��		� ��*� ���	�� �� 	��	���	�	*� ;�0��
����������� 

����� ������ �����������	�� ���������>	��	���	�� (� �0��� �������		��� > � ������������	� ���
	��	'��������������> �������//���������	�	�����		�=

1��&�;�����<�������������3���!����D���������

>$:/">#�?;#�/0#@�	�����������!����&�����

������������-!��!��������������&���!�����������(��������������������(����(�( �
:$:/"0#�?E#">#@�	�����������!����&������(&��*�����(�

?������&��������)�����	�������)������	�������������������-�������#@

0#$� '�������(���:/"0#���!�������������������� �
,���&(��2�#�3�)&���'����)�����

*������!�������)���������)������	�������������������-�������#

2�#� 3�!&��� '���� )������ ������	�*� ;�0�� �� ���������� ���		��� ���&����	��� ������	��� 8������
���	��"���	��	� ��������� ���;��� ���	� � I� 	������� ��/��� �� /����� �������� ��0���� �	<�0'�
����0���	�	� ��0��		 � 9�;���� #����������	�	� ��� ��0�	� �� ������ ;���	��	� ��� ����0��	� � 4����
������� ����	���'��� &��	��	�� /�� ��� ��	��������� "������	�	 � I�"����	��� � � �������� ��������� ���
�����������#�����8	���*������������	� �� �/���0<�����>����	*������	���		������ �/*�0���0�>*����	��-�>*�
���0	�������	��������������	 � I���;�������	���8�����������	�/���������������	��	���������	���*�
�����	�������0���'�8	�		�� � L����� ��������	�<�0������/�*� ���� ���� ��&8������ ���� �����8	��*�
��� � ���0�����	���� ;���	������������ �����8	����� ����������� ;��/������"��� ��*� ;�0�����&������
���0�����	����;���	��*��0�����A��������������	-�����-� �%�;�	�/��������������	��������0����*�
;�0��/�<�0��	�� � I��#����������	����<�����	�	� <�0�"����	���� ���#��#�	��0� ����8	������**����
���-� � �#��	�������� � I��7"� #����������	�� 	#������D� X � H � ���	"�� ������	� �����		��������0��
�������	�	� ����	��-�*� ��������� ��� �� �����0�*� ;�0�� �� ������ �������� 	���0�	����������	���'�
���/������	� �//�� �� �������	/�� ����� ��0����	�� � B�� �� ���/�������� 	��"����� ;������� � B�	� ��
�������	�	���0����������	�� 

���� 4��/�� �� �������!B� ���&����!� ��� ;����+�)�������!� '!�������� ���	��� ������	�*� ;�0�� ��
/���		��0���0	��0���	�������<�0�������"������"����	��	���	��� 



12

Rabb Gvőzőné polgármester javasolta a testületnek, hogy az írásban kiadott, jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési jelentését és 
azokat az intézkedési terveket, amelyeket önkormányzatra, hivatalra és azon belül is 
különböző tevékenységi körökre kiadtak, fogadja el.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, kérdése, hozzászólása?

Miután más javaslat, kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

62/2016. (TV.28.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselőtestülete az írásban kiadott, jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzata 2015. évi belső ellenőrzési 
jelentését és intézkedési terveket elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Rabb GyŐzőné polgármester

6./ Rendkívüli önkormányzati támogatásra (ÖNHIKI-s) pályázat beadása 
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy az 
önkormányzat likviditási helyzetére való tekintettel be kell nyújtani ezt a pályázatot. Maga a 
pályázat most 3 pilléren fog állni, az egyik az, hogy vannak számlák, amiket nem fizettek ki, 
kb. 20 mFt, amiről szó van. A másik, hogy a tavalyi, illetve idei szociális társulásra fizetett 
különbözetet, ami 5-6 mFt, ezt Sásd mind megelőlegezte és ez az önkormányzat bevételeiből 
hiányzik. A harmadik pedig a közoktatási célú hozzájárulás havi 3 mFt-os összege. A 
tavalyiak elszámolása most megtörtént, a visszajelzés alapján minden rendben volt.

Rabb Gvőzőné polgármester javasolta a testületnek, hogy a települési önkormányzatok 
rendkívüli önkormányzati támogatására a pályázatot nyújtsa be.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, kérdése, hozzászólása?

Miután más javaslat, kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Ezen felül a szociális feladatok ellátása keretében itt alakítanánk ki pályázati forrásból 
egy közfürdőt is, valamint alkalmassá tennénk a kft. irányítása és szervezése alatt lévő 
önkormányzati közfoglalkoztatottak tisztálkodási lehetőségeit is.
A Vízitársulattól az önkormányzat megvásárolta a 021/6. hrsz-ú ingatlan, amelyen 
garázsok találhatók. A garázsok szintén az önkormányzati feladatellátás keretében 
lesznek hasznosítva, az önkormányzati gépjárműveket itt (busz, mikrobusz, hivatali 
gépkocsik) tároljuk. A nevezett ingatlanra azonban csak a kérelmezett ingatlanon lehet 
bejárni, illetve csak azon áthaladva lehet a garázsokat megközelíteni.

3. Sásd Város Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 
-  ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét -  megtérítését.

4. Az igényelt ingatlan nem áll védettség alatt.

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 7370. Sásd, Kossuth L. u. 
1/B. szám alatti, 022. hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával 
kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljáijon, és valamennyi 
nyilatkozatot megtegyen.

6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 7370. Sásd, Kossuth L. u. 
1/B. szám alatti 022. hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására 
vonatkozó megállapodást alánja.

Határidő: május 15.
Felelős : Rabb Győzőné polgármester

9J  Sásdi Alapfokú Művészeti Iskola intézményvezetői pályázatának és a vezetésre
vonatkozó program véleményezése 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Rabb Győzőné polgármester elmondta, hogy a KLIK, mint fenntartó megkereste a sásdi 
önkormányzatot, hogy az igazgató kinevezésében és a vezetői program elfogadásában 
szükséges lenne az önkormányzat állásfoglalása. Elmondta, hogy az intézmény vezetésére egy 
pályázat érkezett, melyet a korábbi igazgató Csajághy Miklós nyújtott be.
Javasolta a testületnek, hogy Csajághy Miklós pályázó következő tanévtől való kinevezésével 
értsen egyet és támogassa, továbbá az írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt 
Alapfokú Művészeti Iskola vezetésére vonatkozó programot fogadja el.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, kérdése, hozzászólása?

Miután más javaslat, kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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